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Activiteiten 
 
Het is een schooljaar dat in het teken stond van Covid-maatregelen, quarantaines, testen, digitaal onderwijs en de 
switch tussen fysiek en digitaal onderwijs. Dit heeft veel flexibiliteit van alle kanten gevraagd en we zijn blij dat er tot 
halverwege juni slechts 3 x een groep een of een enkele dag in quarantaine moest.  
 
Een schooljaar waarin diverse activiteiten van de jaarplanning helaas niet of op aangepaste wijze door konden gaan: 

• de kijkavond bij de Kinderboekenweek; dit werd een filmpje via de parro om u te laten zien wat er in alle 
groepen gedaan is, 

• Sinterklaas was een feest zonder aanwezigheid van de ouders,  

• de kerstmaaltijd werd geannuleerd vanwege de lockdown maar in de groepen werd een feestelijk afscheid 
gevierd op de laatste fysieke schooldag,  

• geen disco voor groep 7 & 8, 

• geen fysieke open dag, maar digitale rondleidingen,  

• geen bingo voor de groepen 1-6,  

• DTS in de groepen waarbij u als ouder op afstand de talenten van de leerlingen gedeeld heeft gekregen, 

• de overdracht van het Crossline monument voor de groepen 7 en 8 was dit jaar niet live mee te maken maar via 
live stream te volgen.  

• de Koningsspelen kregen een aangepaste invulling, 

• het project de schoolschrijver kreeg in de groepen 5-8 veel aandacht, 

• de lessen van het kunstmenu werden zowel digitaal als fysiek gegeven, 

• geen sporttoernooien en gemeentelijke sportdag,  

• geen schoolreis vanwege het verbod op groepsvermenging, 

• in plaats van het zomerfeest met ouders, een circusfeest voor de kinderen door Circus Rotje Knor, 

• het kamp van groep 8 van 22 tot en met 25 juni mocht doorgaan (in de groepsbubbel),  

• de musical in de Grienden wordt twee keer opgevoerd, 

• sport- en spelochtend op de laatste woensdag voor de zomer,  

• alle groepen organiseren nog een groepsuitje voor de zomer.   
 

Kortom, waar mogelijk is er een passende invulling aan de geplande activiteiten gegeven. Hopelijk zijn er volgend jaar 
geen maatregelen die de activiteiten beperken. 
 



 

Pagina 3 Samenwerking 
 
De samenwerking met Wasko krijgt steeds meer 
vorm. Beide teams zijn met elkaar aan de slag 
gegaan om met elkaar de bestaande plannen en 
visie te bespreken. Vanuit de gesprekken zijn 
vervolgstappen bepaald die in het plan van aanpak 
KC opgenomen zijn. Een belangrijke stap in de 
samenwerking is de betrokkenheid van onze intern 
begeleider in de voorschool. Het verbinden van de 
teams, de gezamenlijke NieuwsFLITS  en de 
besproken visie vormen een goede basis voor de 
uitbreiding van samenwerkingsmogelijkheden.  
 
Betrokkenheid bij het project Passie voor Onderwijs 
is gecontinueerd om in samenwerking met Inholland 
Pabo en besturen in de Drechtsteden ons beroep 
positief op de kaart te zetten en zo het lerarentekort 
tegen te gaan. Er zijn diverse vlogs aangeleverd en 
ook is er nagedacht over invulling van een 
studiemoment voor leerkrachten in de 
Drechtsteden.   

 

Vakken 
De nieuwe methode van Engels is in de groepen 7 en 
8 ingevoerd.  
Aan het einde van het schooljaar is er voor 
aardrijkskunde (Meander) en geschiedenis 
(Brandaan) een methode aangeschaft. Deze sluit aan 
bij de methode van natuur en techniek (Naut). 
Methodes waarin 21e eeuwse vaardigheden verdere 
invulling krijgen binnen de wereldoriëntatievakken.  
De lessen burgerschap van Kwink zijn ingezet 
gedurende het schooljaar. Ook de methode 
begrijpend lezen wordt vervangen door 
Nieuwsbegrip. De groepen 7 en 8 hebben hier dit 
schooljaar al mee gewerkt.  
 
 
Naast de vakken zijn er nog meer activiteiten 
geweest om burgerschap in de praktijk te brengen: 

• Overdracht Crossline monument gr 7-8 

• Verkeersacties met rode en groene kaarten 
om ouders te wijzen op de veiligheid in de 
schoolomgeving 

• Deelname gemeentelijke kinderraad 

• Week tegen pesten en week van respect 

• Paarse vrijdag 
Door actief aandacht te besteden en leerlingen te 
leren over respect verdraagzaamheid, willen we als 
school bijdragen aan de ontwikkeling van de 
kinderen tot goede burgers.   
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Personeelsbeleid 
 
Het lerarentekort blijft voelbaar; bij ziekte is er bijna 
geen vervanging te krijgen. Gelukkig zijn veel collega’s 
bereid om in het belang van de continuïteit van het 
onderwijs een stapje extra te doen. Dit was ook 
merkbaar, toen juf Suzan de overstap naar de Roald 
Dahl maakte. De vacature die hiermee op de Dunant 
ontstond, hebben we intern kunnen oplossen. 

 

Professionalisering 

We kijken terug op een schooljaar waarin EDI 
(Expliciete Directe Instructie) verder 
geïmplementeerd is tijdens de lessen in alle groepen. 
De klassenbezoeken die naar aanleiding van dit 
verbetertraject zouden plaatsvinden, worden 
vanwege de maatregelen omtrent Covid 
doorgeschoven naar het najaar en voorjaar van 
schooljaar 2021-2022. In de periode tot de lockdown 
zijn de bordsessies voortgezet met als onderwerp 
Expliciete Directe Instructie. Na de lockdown stond 
het meer- en hoogbegaafdenbeleid van de school 
tijdens de bordsessies centraal. Door met elkaar 
theorie aan praktijk te verbinden, voeren we 
inhoudelijk gesprekken over de invulling en de 
kwaliteit van ons onderwijs en houden we elkaar 
scherp en ondersteunen we elkaar met praktisch tips 
en voorbeelden. 
  
Net voor de start van het schooljaar, hebben we als 
team een studieochtend gehad waarin de inhoud en 
mogelijkheden van de digitale OPOPS-academie 
toegelicht werden. Tot 1 mei 2021 heeft het team op 
deze digitale manier, toch aan de professionalisering 
kunnen werken. 
 
Ook hebben de kleuterleerkrachten met elkaar EDI 
voor kleuters gevolgd. Daarnaast hebben zij met 
elkaar de invoering van KIJK vormgegeven en is er aan 
het einde van het schooljaar 2020-2021 een basis in 
de groepen m.b.t. het ontwikkelvolgsysteem 
ingevoerd en ingevuld, waardoor we de kleuters nog 
beter in hun ontwikkeling kunnen volgen. 
 
Vergaderingen en rapportgesprekken vonden veelal 
digitaal plaats. Studiedagen werden geannuleerd. 
Voor de nieuwe website hebben we met 3 teamleden 
een training gevolgd en wordt de website nu 
structureel up to date gehouden en aangevuld met 
relevante informatie.  
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Jaarplan 2020-2021 
Het opgestelde jaarplan voor 2020-2021 is zoveel mogelijk uitgevoerd. Enkele hoofditems die dit jaar 
opgepakt zijn: 

• Met het team van Wasko en de Dunant hebben we het kindcentrum meer handen en voeten 
gegeven na de gezamenlijke kick-off bijeenkomst in november 2020. De avond vormde de 
input voor het plan van aanpak, dat onder toeziend oog van het actieteam KC ten uitvoer 
wordt gebracht (o.a. de enquête over de NieuwsFLITS, doorgaande ontwikkellijnen door 
doortrekken van KIJK naar de kleutergroepen, gezamenlijke activiteiten en materialen (denk 
aan de zandbak) en gezamenlijke verantwoordelijkheid voor leerlingen binnen ons 
Kindcentrum). 

• Zicht op ontwikkeling, gecombineerd met analyse en afstemming vindt vooral binnen de 
groepen plaats en heeft ertoe geleid dat de groepsoverzichten aangepast zijn om tot diepe 
analyses te komen en gedegen keuzes te maken over welk onderwijsaanbod welke leerling 
nodig heeft. 

• Didactisch handelen; EDI is de basis voor de instructies. In november/december zijn collega’s 
bij elkaar in de groepen gaan kijken om feedback te kunnen geven en ideeën op te doen. 

• De burgerschapslessen van Kwink zijn opgenomen binnen de lessencyclus van Kwink 

• In de middenbouw zijn er beredeneerde keuzes gemaakt om extra onderwijstijd aan lezen en 
rekenen te besteden (automatisering), om de basis te verstevigen. 

• Het plan van aanpak n.a.v. de RIE is verder ten uitvoer gebracht, waarbij ook het stuk 
ventilatie n.a.v. COVID-maatregelen opgepakt is. Ook zijn er aanpassingen aan het 
schoolplein gedaan om de veiligheid te vergroten. 

• Diverse beleidsplannen zijn binnen de MR besproken en waar nodig zijn de adviezen van de 
ouders van de MR meegenomen in het definitieve beleid. Het gaat hierbij o.a. om het 
taalbeleidsplan, burgerschaps- en cultuurbeleid, beleid sociale veiligheid en het 
schoolondersteuningsprofiel. Het bestuurlijk ICT-beleid krijgt voor kerst 2021 een navolging 
op schoolniveau. Binnen de MR (6 vergaderingen, excl de jaarvergadering) is het 
huishoudelijk reglement vernieuwd. Ook zijn de begroting, jaarplanning, vakantierooster, 
schoolgids, informatiegids, betaling vrijwillige ouderbijdrage en alle aanpassingen m.b.t. de 
maatregelen vanwege Covid uitgebreid besproken. 

• Diverse subsidie-aanvragen zijn gedaan en ook toegekend: 
o Schakelklas (taalachterstanden vroegschool) 
o IB’er voorschool (40 uur IB bij Wasko) 
o Sivon; aanschaf 4 ipads 
o Passie voor onderwijs (lerarentekort) 
o Subsidie achterstanden na eerste lockdown 

• Niet toegekende subsidie 
o Schoolkracht (ICT-onderwijs structureel) 
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Het was een schooljaar waarin het ene plan gemaakt werd en in de praktijk getoetst werd terwijl het 
volgende plan al weer geschreven moest worden, door alle maatregelen die continu op ons 
afkwamen. Hierin is het PO-protocol leidend geweest voor alle OPOPS-scholen en is er veel 
afstemming met de scholen geweest maar ook met de kinderopvang en gemeente.  
De extra gelden die beschikbaar komen om vertragingen waar mogelijk weg te werken, vraagt extra 
analyses en doordachte keuzes van interventies die bewezen effecten hebben. 
Hierin spelen team, MR, gemeente en kinderopvang weer een gezamenlijke rol. 
 

 
Zoals u in bovenstaande informatie kunt lezen, zijn wij als school op diverse gebieden actief bezig om 
ons beleid te verfijnen en daarmee ons onderwijs continu te verbeteren. Als schoolleider ben ik trots 
om te zien waar we met ons team toe in staat zijn.  
Binnen ons team proberen wij met elkaar, met onze visie in het achterhoofd waar wij als school voor 
staan en wat wij voor onze leerlingen willen betekenen, gedegen keuzes te maken uit alle 
ontwikkelingen die vanuit de overheid en samenleving op ons pad komen.  
 
Dit schooljaar was tevens een jaar waarin we als team afscheid hebben moeten nemen van 2 ernstig 
zieke ouders die de strijd met hun ziekte zijn aangegaan, maar helaas niet hebben kunnen winnen. 
Als team ondersteunen we de kinderen en partners van deze ouders middels een luisterend oor en 
hulp aan te bieden waar mogelijk.  
 
Rest ons als team niks anders dan u te bedanken voor uw vertrouwen in de Dunant en een fijne 
zomer toe te wensen.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           

 
Als u naar aanleiding van deze nieuwsbrief vragen hebt, mail ze dan naar: 
admin@obshenridunant.nl 


